Healthy School Registry Registration Template
「健康校園名冊」登記範本
此範本旨於協助學校於使用「健康校園名冊」網上登記系統提交申請前在資料籌備工作。網上登記系統要求學校提交之資料與此範本相同。使網上登記過程更方便快捷，我們建議學校於範本內記錄登記所需的資料，並以拷貝形式將資料提交至「健康校園約章」網站（www.chep.cuhk.edu.hk/charter）內的網上登記系統。
The template aims to facilitate school preparing background information before submitting application via Healthy School Registry online registration system. The information required in online system is identical to items listed in this template. For more convenient and efficient online registration process, it is recommended schools record the information in the template and copy the information to online system for submitting application in Healthy School Charter website (www.chep.cuhk.edu.hk/charter).
指示︰請於適當的方格內填上(號，並提供所需資料。
Direction: Please put a tick in appropriate boxes and provide information as required.
	1.
	申請學校界別︰
Applicant Sector:
	(a)
	( 
	小學
Primary School
	(
	中學
Secondary School

	
	
	
	( 
	特殊學校
Special School
	(
	幼稚園／幼兒中心

Kindergarten / Pre-primary setting

	
	
	(b)
	( 
	男校

Boys School
	(
	女校

Girls School
	(
	男女校

Co-education

	
	
	(c)
	中、小及特殊學校適用：

For secondary, primary and special school:

	
	
	(i)
	(
	官立學校
Government School
	(
	資助學校

Aided School
	(
	私立學校

Private School

	
	
	
	( 
	按位津貼學校
Caput School
	(
	直接資助學校
School under the Direct Subsidy Scheme

	
	
	
	幼稚園／幼兒中心適用：
For kindergarten or pre-primary setting:

	
	
	(i)
	(
	全日制

Whole-day School
	(
	半日制
Half-day School

	
	
	(ii)
	(
	非牟利

Non-profit-making 
	(
	私立獨立
Private independent

	2.
	申請學校資料Details of Applicant School

	2.1
	申請學校名稱Name of Applicant School

	
	(中文)
(Chinese)
	

	
	(英文)
(English)
	

	2.2
	通訊地址 Correspondence Address

	
	(中文)
(Chinese)
	

	
	(英文)
(English)
	

	2.3
	學校網址School Website
	

	2.4
	所屬區域 District

	
	( 
	南區

Southern
	(
	中西區

Central/ Western
	(
	灣仔區

Wan Chai
	( 
	東區

Eastern
	( 
	九龍城區

Kowloon City

	
	( 
	油尖旺區

Yau Tsim Mong
	(
	深水埗區

Shum Shui Po
	(
	黃大仙區

Wong Tai Sin
	( 
	觀塘區

Kwun Tong
	( 
	沙田區

Sha Tin

	
	( 
	大埔區

Tai Po
	(
	北區

North
	(
	葵青區

Kwai Tsing
	( 
	荃灣區

Tsuen Wan
	( 
	元朗區

Yuen Long

	
	( 
	屯門

Tuen Mun
	(
	西貢區

Sai Kung
	(
	離島區

Islands
	
	
	
	

	2.5
	校長姓名 Name of School Principal

	
	(中文)
(Chinese)
	
	　(英文)
　(English)
	

	3.
	聯絡人資料 Details of the Contact Person

	3.1
	聯絡人姓名 Name of the Contact Person

	
	(中文)
(Chinese)
	
	(英文)
(English)
	

	3.2
	職位 Position

	
	(
	校長

Principal
	(
	副校長

Vice Principal
	(
	主任(請註明職責)︰
Senior teacher 
(please state functional role): 

	
	(
	其他職位，請註明職責︰

Other position, please state functional role:
	

	3.3
	聯絡方法 Contacts

	
	電話號碼︰(辦公時間)        
Tel. No.:(Office hours)
	
	傳真號碼︰

Fax No.:
	

	
	電郵地址︰

E-mail Address:
	
	
	

	4.
	「健康校園約章」承諾聲明 Declaration of ‘Healthy School Charter’ Commitment


	
	本校願意支持「健康校園約章」內容，承諾採取全校參與策略，致力讓學生、教師、員工和家庭成員擁有豐盛和健康的人生，並以世界衞生組織倡導的健康促進學校發展綱領為方針，推展各項具校本特色的健康活動和措施，為本區建立一所安全、和諧、活力、環保的健康校園。
Our school is willing to support ‘Healthy School Charter’. We commit to take whole-school approaches enabling students, teachers, staff and families leading a fruitful and healthy life, and adopt Development of Health Promoting Schools – A framework for action  advocated by World Health Organization to promote school-based health promoting activities and measures in order to establish a safe, harmonious, active and eco-friendly school in the community.
學校成員代表姓名 

Name of school member representative in block letters
角色／職銜

Role/ Title
學校成員代表姓名 

Name of school member representative in block letters
角色／職銜

Role/ Title
學校成員代表姓名 

Name of school member representative in block letters
角色／職銜

Role/ Title
學校成員代表姓名 

Name of school member representative in block letters
角色／職銜

Role/ Title


	
	

	5
	健康校園行動書 School Health Promotion Action Plan

	
	請就　貴校未來一年的校園健康促進工作撰寫一份行動書（中英文皆可，每項要點字數上限為150），內容請以5至10個要點概述　貴校於來年在健康促進上所採取的行動。行動書範本可於「健康校園約章」網頁下載。

Please provide an annual action plan (in English or Chinese) on the school health promotion of your school. The report should include 5 to 10 points (word limit of each point is 150) summarizing health promotion actions of your school during next year. The action plan template can be downloaded in Healthy School Charter website.


	
	1. 
	

	
	2. 
	

	
	3. 
	

	
	4. 
	

	
	5. 
	

	
	6. 
	

	
	7. 
	

	
	8. 
	

	
	9. 
	

	
	10. 
	

	
	

	6.

	有關校園健康促進照片提交　Submission of photos related to school health promotion

請提交3至5張照片表達及展示　貴校健康促進工作以體現「促進健康，全校啟航」精神的校園照片（圖檔格式需為jpeg，檔案大小必須在2MB以下），並就每張照片提供30至100字的簡述。照片內容可包括以往的校本健康活動或推廣「健康校園約章」的活動花絮等。

Please provide 3 to 5 photos (jpeg file with file size below 2MB) with captions (30 to100 words for each photo) representing school health promotion work of your school. The photos can be snapshots of past school-based health activities or promotional events related to the Charter etc.
照片檔名

Photo file name
簡述

Caption
2.
3.
4.
5.


	
	「健康校園名冊」登記資料準備完成。

請前往www.chep.cuhk.edu.hk/charter 網上登記
Information for Healthy School Registry application is ready。

Please go to www.chep.cuhk.edu.hk/charter for online registration
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